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Abstract (en)
A vessel's hull for container or other cargo ships is described, the lateral main longitudinal bracings of which are connected to one another by
transverse bracings between in each case two cargo holds or hatch openings, and the cargo holds of which are defined at the top by continuous
longitudinal coamings. The transverse bracings each have two vertically spaced transverse members, of which in each case the top transverse
member is attached to the longitudinal coamings at least mainly above the main longitudinal bracings of the hull, and in each case the transverse
member running below it is attached to the main longitudinal bracings of the hull in an area of lower longitudinal bending stress of the hull. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schiffsrumpf für Container- oder andere Frachtschiffe beschrieben, dessen seitliche Haupt-Längsverbände zwischen jeweils zwei
Laderäumen oder Lukenöffnungen durch Querverbände miteinander verbunden sind und dessen Laderäume oben durch durchlaufende Längs-Sülls
begrenzt sind. Die Querverbände weisen jeweils zwei vertikal beabstandete Querträger auf, deren jeweils oberer zumindest überwiegend oberhalb
der Haupt-Längsverbände des Rumpfes an die Längs-Sülls angeschlossen ist und von denen der jeweils darunter verlaufende Querträger in einem
Bereich geringer Längsbiegespannung des Rumpfes an dessen Haupt-Längsverbände angeschlossen ist.
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